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Hierbij het jaarverslag 2023 van IVN-afdeling Mierlo. In dit jaarverslag besteden 
we aandacht aan de meest relevante activiteiten van het bestuur zoals genomen 
beslissingen, financiën en wat er zoal is besproken in de bestuursvergaderingen.  
M.b.t. de diverse werkgroepen doen we verslag van de verschillende activiteiten 
die hebben plaatsgevonden en andere ontwikkelingen binnen de werkgroepen. 
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I Bestuurszaken 
 
Qua bestuurszaken was 2023 een rustig jaar. Omdat het bestuur voor het grootste deel van het 
jaar slechts uit twee personen bestond had vergaderen weinig zin en hebben we ons beperkt 
tot korte contactmomenten om wat af te stemmen wanneer gewenst. Toen na de zomer zich 
plotseling een nieuw lid aanmeldde die interesse toonde om tot het bestuur toe te treden waren 
we aangenaam verrast. Na wat introductiegesprekken is Jan Mudde toegetreden tot het 
bestuur als Coördinator Activiteiten en wordt dit officieel bekrachtigd in de ALV van 12 
maart. 
 
Het planningsoverleg met de werkgroep coördinatoren heeft elk kwartaal plaatsgevonden en 
hierin zijn de activiteiten voor 2023 besproken. Het activiteitenniveau lag redelijk hoog met 
wat nieuwe initiatieven zoals de (her-)opening van het kabouterpad op zondag in de 
zomermaanden en onze eerste deelname aan Plan Boom in december. Een toelichting op alle 
activiteiten wordt vermeld in de paragraaf van de werkgroepen. 
 
In 2023 is het ledental gedaald van 119 naar 112. Tegenover 3 aanmeldingen stonden helaas 
10 afmeldingen wat teleurstellend is en tegen de trend in van omliggende IVN-afdelingen in 
de regio die een flinke groei in ledenaantallen laten zien. We kunnen er niet de vinger op 
leggen waar dit nu aan ligt maar maken ons er wel zorgen om, omdat we de continuïteit van 
de vereniging willen waarborgen. 
 
Wij gedenken Annie Smeets die in 2023 is overleden.  
 
Belangrijkste bestuursbesluiten in 2023 
 

- Intensivering van samenwerking met IVN Geldrop 
- Investeringen in een nieuwe laptop en vervanging van de ijskast 
- IVN vesten voor werkgroep leden 
- Plaatsen van biodiversiteitswanden in IVN-tuin 

 
Financieel overzicht 2023 
 
Voor onze vereniging zijn de ledencontributies en subsidies van de gemeente de belangrijkste 
bron van inkomsten. Rabo Club Support, NL Doet en Mierlose Zwarte zijn andere bronnen 
van inkomsten. Uitgaven bestaan vooral uit huur van het Klokhuis, GWL, kosten Inktzwam 
en kosten voor activiteiten.  
 
In 2023 hebben we een royale donatie ontvangen van SsnoE (Stichting stimulering 
natuurprojecten omgeving Eindhoven) plus wat huurinkomsten uit het ter beschikking stellen 
van ’t Klokhuis. Mede daardoor konden we wat vervangingsinvesteringen doen zoals een 
nieuwe laptop, ijskast en IVN vesten voor de werkgroep leden. Uiteindelijk heeft dit alles bij 
elkaar toch nog tot een batig resultaat over 2023 geleid.  
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Doelstellingen 2023 en realisatie daarvan 
 
Als niet voltallig bestuur hadden we onszelf geen specifieke doelstelling opgelegd omdat we 
geen capaciteit hadden om deze ten uitvoer te brengen. 
 
Wel hebben we geprobeerd om de vereniging te faciliteren in haar activiteiten en onze 
vrijwilligers zoveel als mogelijk te ondersteunen in het uitvoeren van hun programma’s. 
 
Intensivering samenwerking IVN Geldrop 
 
In 2023 heeft de samenwerking met IVN Geldrop wat meer vorm gekregen. Zo was er al de 
mogelijkheid voor drie IVN-leden om de NGO in 2023 af te ronden onder de “vlag” van IVN 
Geldrop waarvoor onze dank.  
Al sinds een aantal jaren is er een gezamenlijke werkgroep Duurzaamheid bestaande uit IVN 
Geldrop en IVN Mierlo leden. 
Voor de eerste keer is er een gezamenlijk activiteitenprogramma opgesteld onder leiding van 
Natuurgidsen van Geldrop en Mierlo. 
Plan Boom is uitgevoerd op de twee IVN-locaties met een identiek programma. 
Sinds lang was er weer een gezamenlijke Nieuwjaarsactiviteit in januari 2024 welke 
gehouden is in Dierenrijk en druk werd bezocht. 
 
Natuur Gidsen Opleiding 2022-2023 
 
Op 6 oktober 2023 was het dan zover! Na bijna twee jaar studeren, genieten en doorzetten is 
het gelukt. Zes nieuwe gidsen van IVN Geldrop en IVN Mierlo hebben de 
NatuurGidsenOpleiding (NGO) afgesloten. Begin 2022, startte de NGO in de coronaperiode. 
 
De onderzoeken, die door de deelnemers verricht zijn, waren van hoge kwaliteit en zullen in 
de toekomst zeker van pas komen als de twee aandachtsgebieden verder worden ontwikkeld. 
Het gaat om de gebieden Vaarle (door Stern, Silvany en Carolien) ten zuiden van de A70 bij 
Nuenen en het wat bekendere Sang en Goorkens (door Hettie, Eri en Marco).  
 
Op 7 oktober mochten 27 geslaagden van de NGO officieel hun diploma ondertekenen op een 
feestelijke bijeenkomst bij IVN Laarbeek. In totaal deden leden van 7 IVN-afdelingen mee 
namelijk; Laarbeek, Asten, Heeze-Leende, Helmond, Nuenen, Mierlo en Geldrop. In de 
toekomst zal er zeker weer een opleiding starten. 
 
Wij zijn verheugd dat IVN Mierlo sinds lange tijd weer drie Natuurgidsen rijker is en hopen 
dat Eri en Marco Adema en Silvany van Rooij hun opgedane kennis en kunde binnen IVN 
Mierlo willen delen.  
 
Bestuurssamenstelling 2023 
 
Voorzitter: Loes van Bijsterveld 
Secretaris: Vacature, Ton van Herpen a.i. 
Penningmeester: Ton van Herpen 
Bestuurslid activiteiten: Jan Mudde (vanaf september) 
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II Werkgroepen 
 
Scholenwerkgroep 
 
Het jaar begon moeilijk voor de scholenwerkgroep met het droevige bericht dat Marieke van 
de Konijnenberg, een van onze schoolgidsen, na een kort ziekbed was overleden. Op 7 jan. 
hebben wij afscheid van haar genomen, wij missen haar nog steeds. 
Op zaterdag 11 maart tijdens NL DOET hebben we een nieuw kabouter pad gemaakt waarbij 
zelfs enkele wethouders en de gemeentesecretaris een handje kwamen helpen. 
Op 15 maart was het boomfeestdag en zijn er door kinderen van ‘t Schrijverke Luchen. linde-
en iepenbomen geplant aan de Vlinderlaan in de wijk Luchen. 
 
De tentoonstelling ” Vogels in vogelvlucht” is door kinderen van groep 6 door alle 
basisscholen bezocht waarbij wij hulp kregen van enkele ouders. Op 15 maart zijn kinderen 
van groep 6 van De Kersentuin op bezoek geweest, op 22 maart Puur Sang Lucia, op 29 maart 
‘t Schrijverke Luchen, op 12 april Puur Sang Loeswijk en op 19 april kinderen van ‘t 
Schrijverke Centrum. 
Op 12 mei zijn kinderen van groep 1 en 2 van ‘t Schrijverke Luchen op bezoek geweest in de 
IVN-tuin voor het vogel pad. Op 26 mei groep 1, 2 en 3 van De Kersentuin en op 3 juni groep 
1 en 2 van Puur Sang Lucia en Puur Sang Loeswijk. Kinderen leren op een speelse manier 
over gedrag van vogels, wij zagen veel enthousiaste kinderen. 
 
Op zondag 7 mei is het nieuwe kabouter pad geopend met kinderen en hun ouders, elke eerste 
zondag van de maand t/m september was er voor ouders en kinderen de gelegenheid om het 
kabouter pad te lopen. Wij hebben veel kinderen en hun ouders mogen begroeten. Ook de 
slootjesdag op 4 juni waarbij kinderen op zoek gingen naar waterdiertjes in onze vijver werd 
goed bezocht. 
Op 20 sept. was er voor kinderen van groep 8 van Puur Sang Lucia een fietstocht over de 
Strabrechtse heide en op 27 sept. voor groep 8 van Puur Sang Loeswijk.  
Op 11 okt. liepen wij met kinderen van groep 5 van Puur Sang Lucia het herfstpad op de 
Molenheide en op 25 okt. met groep 5 van Puur Sang Loeswijk. 
Ook de BSO ‘t Schrijverke Luchen wil hun kinderen met groen laten kennis maken. Op 3 okt. 
gingen we met 2 groepjes op pad om te kijken wat er groeit en bloeit in de omgeving van de 
school. Helaas maar kort vanwege een grote plensbui, we hebben beloofd volgend voorjaar 
terug te komen. 
Tot slot liepen wij op 1 nov. nog het door ons gewijzigde bomen-cultuurpad met groep 8 van 
De Kersentuin, ook hier enthousiaste kinderen. Al met al was het een jaar met veel 
activiteiten waarvoor wij al onze schoolgidsen willen bedanken voor hun inzet, zonder hen 
was dit allemaal niet mogelijk geweest. 
 
Rondje Natuur (Maandag ochtenden) 
 
Een korte terugblik op de maandagochtend activiteiten, Rondje natuur. Het programma is 
verdeeld in buiten, wandeling en binnen thema bespreking. Het programma staat vermeld op 
de achterzijde van de Inktzwam en op de IVN-website.  
Volgens planning zijn we o.a. gaan kijken bij het Beuven, op de Strabrechtse Heide, 
orchideeën veldje enzovoort. Jammer genoeg zijn de herfstwandelingen letterlijk in het water 
gevallen. Opvallend weinig paddenstoelen gezien, oorzaak hete, droge zomer? Ook het geval 
met bladval al vroeg in het seizoen?    
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Bij de thema besprekingen vaak gebruik gemaakt van internet. Aan de orde zijn o.a. aan bod 
gekomen: onze techniek afgekeken van de natuur, insectenconsumptie in de toekomst, 
natuurlijke bestrijding van schadelijke insecten. Dit jaar ook een stukje Mierlo cultuur, 
monumenten gedaan (heemkunde). 
 
In totaal hebben ongeveer 10 tot 15 personen per ochtend x 49 maandagen is ruim 500 
personen aan het Rondje Natuur deelgenomen. 
 
Vogelwerkgroep 
 
De VWG telt op dit moment 12 enthousiaste actieve leden. We hebben 12 keer overleg gehad 
in ’t Klokhuis, elke 1ste donderdag van de maand om 20.00u. We bespreken de activiteiten 
van de afgelopen maand en maken plannen voor de komende maand. Verder bespreken we 
wat aan vogelzaken zoal ter tafel komt. 
 

We hebben 3 publiekswandelingen georganiseerd. In het 
voorjaar naar de Groote Peel voor o.a. de blauwborst, in de 
zomer na zonsondergang naar de Strabrechtse Heide voor de 
nachtzwaluw en in het najaar naar de Kwegt voor de 
watervogels. Met telkens 15 tot 20 deelnemers zeer geslaagde 
wandelingen. 
 
 

 
We hebben deelgenomen aan 4 (landelijke) vogeltellingen. In januari zijn we gestart met de 
midwintertelling watervogels langs het riviertje de Aa ten noorden van Helmond. In februari 
en december de klapekstertelling op de Strabrechtse Heide waarbij wij route H van de in 
totaal 8 routes tellen. In juni en juli hebben we in 2 rondes de boerenzwaluw geteld in een 5 
km blok ten zuidoosten van Mierlo. In december zijn we geëindigd met de Punt Transect 
Telling (PTT), een telling van alle vogels die in 5 minuten vanaf vooraf vastgestelde punten 
worden gezien of gehoord. De resultaten worden gedeeld met het SOVON. Samen met 
duizenden vrijwilligers brengt SOVON de ontwikkelingen in aantallen en verspreiding van 
vogels in kaart. Door verklarend onderzoek krijgen we inzicht in de oorzaken van deze 
veranderingen. 
 
De grootste activiteit was opnieuw de Inventarisatie broedvogels Strabrechtse Heide 
volgens de “Broedvogel Monitoring Project (BMP) Bijzondere soorten”, waarvan wij het 
noordoostelijk deel voor onze rekening nemen. Het gebied is in de periode van 15 mrt tot 15 
juli 10 keer bezocht, 8 keer direct na zonsopkomst en 2 keer na zonsondergang voor de 
nachtzwaluw. De resultaten worden gedeeld met Staatsbosbeheer (SBB) en jaarlijks 
verschijnt een uitgebreid rapport. De trendontwikkeling van de verschillende soorten 
(kunnen) worden gebruikt voor aanpassing van het natuurbeheer beleid. 
Samen met IVN Helmond voeren we het beheer van de oeverzwaluwwand in Brandevoort. 
In februari/maart zijn de gebruikte gaten schoongemaakt en weer gevuld met zand. In juni 
zijn het aantal geopende en bezette gaten geteld, 99 gaten open waarvan 66 bezet. Eén 
opening was bezet door een ijsvogel! Een heel mooi resultaat. 
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Beheer slechtvalken kast tv-toren. Op 21 mei zijn 2 jonge slechtvalken, beiden mannetjes, 
geringd. Slechtvalk NLA 6203327 geringd 3 juni 2018 door Peter Geneijgen heeft 120 km 
verder in Alphen aan den Rijn een nieuwe plek gevonden. (Terugmelding 24 aug 2023). 
 
We hebben het beheer van 14 steenuil kasten en 4 kerkuil kasten. In mei/juni zijn de kasten 
gecontroleerd op broedresultaten en in het najaar volgde een schoonmaak ronde. Afgelopen 
jaar zijn 12 jonge steenuilen uitgevlogen. De resultaten worden gedeeld met het Brabants 
Landschap die ook de nestkasten beschikbaar stelt. 
We hebben 1 lid in het zonnetje gezet. Op 23 september, na een vogelwandeling op 'zijn' 
Strabrechtse Heide, werd Martien Vorstenbosch met een smoes naar 
Boscafé Moorsel gelokt, waar zijn vrouw Mieke en de vrijwel 
voltallige Vogelwerkgroep hem opwachtte. Martien is vanaf het 
begin lid van de VWG, altijd aanwezig en actief met van alles m.b.t. 
vogels. Theo heeft namens ons allen de waardering uitgesproken 
voor alles wat hij voor de vogels en de club heeft en nog betekent. 
Een ontroerde Martien mocht daarna een uit hout gesneden 
Slechtvalk, gemaakt door Peter Jansen, in ontvangst nemen.  
Tussen alle activiteiten door hebben we nog 16 uitstapjes gemaakt 
naar interessante natuurgebieden in de omgeving maar ook een 

enkele keer verder weg. De uitstapjes leiden vaak tot bijzondere 
waarnemingen. Hoogtepunten waren zonder twijfel de dagtrip 
met 7 deelnemers in mei naar de Biesbosch (rietzanger, cettis 
zanger, zeearend) en het weekend met 12 deelnemers naar het 
Lauwersmeer in november (velduil, spotvogel). 
 
 

 
Vlinderwerkgroep 
 
Onze activiteiten bestaan uit het tellen van vlinders op 1 bepaalde route, in samenwerking met 
Brabants landschap en de Vlinderstichting. 
De route loopt vanaf de Broekkant richting het Sang. Het is geen doorgaande route, dus heen 
en weer. Deze route is vooral belangrijk voor het monitoren van de kleine ijsvogelvlinder. 
Deze vliegt hoofdzakelijk in juni en 1e helft van juli. Hij is afhankelijk van kamperfoelie als 
waardplant voor de rups. 
Onze groep bestaat uit 11 personen. We tellen van 1 april tot 1 oktober. Het is erg 
weersafhankelijk. Bij lage temperaturen en regen zijn er geen vlinders. 
In 2023 waren 25 tellingen gepland, waarvan er 21 uitgevoerd zijn.  
We hebben 17 soorten geteld en in totaal 499 vlinders, waarvan 34 kleine ijsvogelvlinders. 
Het hoogste aantal getelde vlinders in één telling was 89, het laagste aantal was 1. Juli was 
een bijzonder goede telmaand maar mei was erg slecht. 
We hebben als groep een gezamenlijk uitstapje gemaakt naar het Coovels bos.  
 
Tuinwerkgroep 
 
Begin januari hebben we afscheid genomen van Marieke. We missen haar inzet om de tuin zo 
netjes mogelijk te houden. 
In het voorjaar hebben een mispel en een kweepeer plaats moeten maken voor verschillende 
fruitboompjes (appels, kersen, peren en pruimen). Verder hebben we diverse soorten bessen 
en frambozen toegevoegd aan het smul pad en zijn meerdere vaste planten gezet. 
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Rond dezelfde tijd heeft de gemeente in overleg met IVN Mierlo een aantal Amerikaanse 
eiken op het terrein van Mifano gerooid; ter compensatie ontvingen we 15 vogel- en 
insectenvriendelijke struiken. 
 
De nieuwe aanplant heeft extra zorg (met name water) gekregen in de droge tijd die daarop 
volgde, maar ondanks dat heeft jammer genoeg een aantal planten de langdurige droogte niet 
overleeft. 
In november zijn door onze overburen, leerlingen van het ROC, drie insectenwanden gemaakt 
en in de tuin geplaatst; de daarbij horende begroeiing staat voor komend voorjaar op het 
programma. 
In het kader van de actie “Plan Boom” worden wilde liguster en lijsterbes in de IVN-tuin 
gezet. 
 
De tuingroep heeft in onderling overleg besloten nu en in de toekomst minder “opruimend” 
onderhoud in de IVN-tuin te gaan toepassen; laat de natuur zoveel mogelijk haar gang gaan 
en grijp pas in als het echt noodzakelijk is. Door deze aanpak wordt het bodemleven niet of 
nauwelijks verstoord; goed voor zowel flora als fauna. 
Ook dit jaar heeft de gemeente weer de bomen op het terrein gecontroleerd en waar nodig 
gesnoeid; in het voor- en najaar is het tuinafval opgehaald. Wij stellen dat zeer op prijs. 
 
Werkgroep Mierlose Zwarte 
 
Met 5 actieve leden hebben we weer alle werkzaamheden met veel plezier kunnen uitvoeren. 
 
De geënte bomen in 2023 zijn niet goed aangegroeid. Op het moment van enten in maart 
waren de onderstammen nog in rust terwijl de knoppen van de enten al dikker werden. 
Hierdoor kregen de enten te weinig voeding. Achteraf bleek dat de koelkast waar we de enten 
tijdelijk in bewaren af en toe was uitgevallen. Koelkast is inmiddels vervangen! Dat betekent 
dat we voor 2023 weinig bomen hadden. In 2023 zijn er 2 lei-kers en 8 halfstam weggegaan. 
Ook de buurttuin bij de Burgemeester van Lokvenstraat heeft nu een echte Mierlose Zwarte 
Kersenboom.  
 
Op advies van Ger van Santvoort uit Someren gaan we nu ook een aantal geënte bomen 
tijdelijk in een kas plaatsen. Ger houdt zich bezig met het enten en opkweken van vooral 
appel- en pruimenbomen en dan met name de oude rassen. Nadat we de bomen eind februari 
geënt hebben, plaatsen we ze in kratten en worden ze tot begin april in de kas bij Ger gezet. 
Hierdoor zijn we minder afhankelijk van de weersinvloeden in maart. We zijn benieuwd.  
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Werkgroep Lezingen 
 
In 2023 heeft de lezingen werkgroep 7 lezingen georganiseerd. De eerste drie vonden vóór de 
zomervakantie plaats. Deze reeks werd goed bezocht met bezoekersaantallen van rond de 25 
personen. Onderwerpen waren “Vogels in Bulgarije”; “Peelrandbreuk” door Ad Havenaars, 
die in het algemeen wel veel bezoekers trekt, en een lezing over Vleermuizen door Hans 
Schrader die erg levendig was m.n. het gedeelte buiten met de “batdetector”. 
 
De tweede reeks, ná de zomervakantie, was wat wisselvalliger wat bezoekersaantallen betreft. 
Het begon met Rini Kersten, op zich een publiekstrekker, met “Kleuren van de herfst” waar 
20 personen op afkwamen. De volgende lezing was extra ingelast en betrof een lezing c.q. 
workshop over stekken en vermeerderen van planten. Uiteindelijk werd dit de drukstbezochte 
lezing met ruim 30 personen. We hebben hier ook veel positieve reacties op ontvangen. 
 
Inmiddels in oktober beland was de geest een beetje uit de fles. De twee laatste lezingen over 
“de Alpen” en “Droogte en klimaat” konden helaas maar op weinig toeschouwers rekenen. 
 
Voor 2024 willen we het aantal lezingen wat reduceren en wellicht ook naar de middag 
verschuiven. We hebben signalen ontvangen dat m.n. in de wat donkere maanden mensen 
minder geneigd zijn er nog op uit te trekken. 
 

 
 
Lezing Ad Havenaars 
  
In totaal hebben we over 7 lezingen 150 personen mogen ontvangen. 
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Werkgroep Duurzaamheid 
 
De werkgroep duurzaamheid is een samenwerking met IVN Geldrop. Afgelopen jaar heeft 
Henk aangegeven vanuit IVN Mierlo te stoppen bij de werkgroep. Dat maakt Marco de enige 
vertegenwoordiger van IVN Mierlo. Logisch gevolg is dat de georganiseerde activiteiten 
vooral op Geldrop gericht zijn. Als IVN's zijn we vertegenwoordigd in het Platform 
Duurzaam Geldrop-Mierlo en hebben via het platform vijf keer per jaar overleg met de 
wethouder en gemeenteambtenaren die zich bezighouden met duurzaamheid. Er is weinig 
groen beleid uitgerold waar onze mening over is gevraagd. 
 
In Geldrop is een pilot voor de aanleg van geveltuintjes succesvol uitgevoerd. Via het 
platform hebben we de gemeente geadviseerd om dit project verder uit te rollen met als doel 
meer groen in straten die (bijna) volledig zijn verhard. Daarnaast is in samenwerking met o.a. 
de bibliotheek in Geldrop de zadenbieb van start gegaan. Doel is om biologische zaden, die 
geteeld zijn zonder bestrijdingsmiddelen en kunstmest, 'uit te lenen' om insecten een betere 
kans te geven. Er kunnen zaden worden ingeleverd en geleend.  
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III Overige activiteiten 
 
NL Doet 
 
Een flink aantal vrijwilligers had zich gemeld op deze zonnige zaterdag 11 maart. IVN Mierlo 
had als activiteit het maken van een kabouterpad. Op dit pad krijgen kinderen een rugzakje 
met opdrachten die ze bij elke kabouter uit kunnen voeren. Een erg leuke bezigheid die ze 
zelfstandig kunnen doen. Maar hiervoor zijn wel kabouters nodig en die werden gezaagd en 
geschilderd door de vrijwilligers. Ook de gemeente liet zich niet onbetuigd getuige het bezoek 
van wethouder Jeuken en de zeer actieve inbreng van wethouder Frans Stravers. 
 

 
 
Boomfeestdag 
 
Op een zonnige woensdagochtend op 15 maart waren 30+ kinderen van ‘t Schrijverke onder 
begeleiding naar de Vlinderlaan getogen. Enkele mensen van de Gemeentelijke 
groenvoorziening en een aantal schoolgidsen van IVN Mierlo waren al ter plaatse. De 
Gemeente had de dag ervoor de nodige voorbereidingen getroffen door een 16-tal plantgaten 
te graven en hierin de redelijke grote Linde’s en Iepen te zetten. Na een opening van 
wethouder vd Laar konden de kinderen aan de slag en konden de plantgaten met zand gevuld 
worden. De natuurgidsen en mensen van de gemeente vertelden ondertussen wat over de 
bomen en hoe deze te onderhouden en beantwoordde de vragen van de enthousiaste kinderen. 
Na 1,5 uur was de klus wel geklaard en ging iedereen tevreden terug naar school of huis. Met 
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recht weer een mooie boomfeestdag en een traditie om in ere te houden gezien het 
enthousiasme van de kinderen en begeleiders. 
 

 
 

            
 
Wereldschoonmaakdag 
 
Een tiental mensen verzamelden zich op het Molenplein op zaterdag 18 maart ter gelegenheid 
van de Landelijke Opschoondag. Het weer hielp gelukkig mee. Om 10.00 uur, nadat de routes 
bepaald waren trok iedereen erop uit, gewapend met een grijper en wat zakken. Wat opviel 
was dat er nauwelijks plastic flesjes gevonden werden maar daarentegen nog steeds veel 
blikjes en ontzettend veel sigarettenpeuken. Hoewel Mierlo erg goed wordt onderhouden door 
Schoon Geldrop-Mierlo was het eindresultaat toch nog zo’n twintig zakken met afval. Na een 
gezellig samenzijn in het Mierlo’s Huukske onder het genot van een drankje en een snack trok 
iedereen tevreden huiswaarts. Het was toch weer een productieve ochtend waarop we Mierlo 
weer wat schoner hebben achtergelaten. Allemaal hartelijk bedankt hiervoor. 
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Opening kabouterpad 
 
Het was op 7 mei wel even wennen voor de kabouters in de IVN-tuin, die sinds NL-doet 
alleen het Klokhuis van binnen hadden gezien. Maar voorzien van een goed gevulde rugzak 
voelden ze zich al snel thuis in de nieuwe omgeving. 
Om twee uur werd het kabouterpad officieel geopend door de scholenwerkgroep met het 
voorlezen van een verhaaltje. De belangstelling die middag was hoopgevend, in korte tijd 
waren tien kinderen met ouders en soms ook grootouders enthousiast bezig met de opdrachten 
die de kabouters in hun rugzakjes voor de kinderen hadden meegenomen. 
Helaas moesten de bezoekers al rond kwart voor drie vertrekken omdat de weergoden roet in 
het eten gooiden; onweers- en regenwolken verschenen in de lucht en dan is het zaak op tijd 
thuis te zijn. De kinderen hebben wel nog wat lekkers meegekregen voor onderweg. De 
kabouters met hun rugzakjes waren gelukkig op tijd binnen. 
Het kabouterpad was duidelijk een succes en de kabouters kijken uit naar 4 juni want dan 
mogen ze, voorzien van rugzakjes met opdrachtjes voor de kinderen, weer naar buiten. 
Met dank aan de scholenwerkgroep. 
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Slootjesdagen  
 
De slootjesdag op 4 juni waarbij kinderen op zoek gingen naar waterdiertjes in onze vijver 
werd goed bezocht. 
 
Fête de la Nature 
 
Dit jaar waren er geen activiteiten gepland voor Fête de la Nature maar hebben we wél de 
jaarlijkse BBQ op deze dag georganiseerd. Inmiddels is het een beetje een traditie geworden 
om op de eerste zaterdag van september voor onze vrijwilligers deze BBQ te houden als dank 
voor de gedane inspanningen voor IVN Mierlo. Ook deze keer hielp het weer erg mee en 
konden we op een opkomst van een kleine 40 mensen rekenen. Het was weer een gezellige 
bijeenkomst. 
 
Berken trekken Strabrechtse heide 
 
Op 16 september hebben we op verzoek van en samen met IVN Asten/Someren en de 
gemeente Someren weer veel berken en vliegdennen verwijderd op de Strabrechtse Hei. Er is 
een gedeelte aangepakt ten zuiden van het Beuven. Van 9 tot 12 uur zijn we met ca 15 
personen volop aan het werk geweest zodat we weer kunnen genieten van een prachtige heide 
zonder berken en vliegdennen. 
 

 
 
Project Insectenwand 
 
Eind november zijn er drie insectenwanden van 5 meter lang geplaatst in de IVN-tuin. Dit 
project is gestart als een particulier initiatief maar uiteindelijk uitgegroeid tot een heus 
buurtproject aan de Goorsedijk. Toen de eerste plannen gemaakt werden was het idee om bij 
een woning aan de Goorsedijk een insectenwand van 25 meter te plaatsen. Dat plan is er nog 
steeds en zal hopelijk ergens in mei 2024 gerealiseerd gaan worden. Omdat we een educatieve 
functie aan dit project willen toevoegen werd gaandeweg besloten dat de IVN-tuin een betere 
locatie hiervoor zou zijn. Omdat we inmiddels voldoende hulp, sponsoren en materiaal 
hadden verzameld is toen besloten de insectenwanden eerst in de IVN-tuin te plaatsen.  
 
De uitvoering van het werk was in handen van studenten van het ROC-ter Aa gelegen aan de 
overkant aan de Goorsedijk. Zij hebben in één week tijd het ontwerp, bouw en plaatsing in de 
tuin gedaan. Er moet nog wel het e.e.a. aan gedaan worden maar in maart zullen we met NL 
Doet beplanting aan gaan brengen om bijen, vlinders, insecten etc er naartoe te trekken.  
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De financiering van het project is d.m.v. verkregen subsidies van Brabant Landschap, NL 
Zoemt, Postcodeloterij en Cultuurfonds.  
 

   
 

 
 
Plan Boom 
 
Een grote opkomst kenmerkte de open dag van IVN Geldrop en IVN Mierlo op zaterdag 9 
december, waarbij ruim 750 boompjes en struikjes werden uitgedeeld als onderdeel van Plan 
Boom. Het evenement vond plaats tussen 11.00 en 12.15 uur, gelijktijdig bij 
natuurinformatiecentrum De Paardestal in het kasteelpark en ’t Klokhuis aan de Goorsedijk 1 
in Mierlo. De dag bood tevens ruimte aan verschillende IVN-werkgroepen die zich 
presenteerden aan het publiek. In Mierlo hadden zich zo’n 15 vrijwilligers gemeld om de actie 
vlot te laten verlopen. Er was een constante aanloop van geïnteresseerden en we zijn erin 
geslaagd alle 250 boompjes een goede bestemming te geven. Het was een erg mooie dag, 
ondanks het weer. 
 
Met speciale dank aan de afdeling ruimte van de Gemeente Geldrop-Mierlo voor het afhalen 
en bezorgen van de boompjes. 
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IV Communicatie 
 
Nieuwsbrief 
 
Regelmatig wordt per mail een korte nieuwsbrief naar de leden gestuurd met wat 
nieuwsfeitjes en aankondigingen. 
 
Website 
 
In 2023 is de nieuwe website gelanceerd en is daarmee ons belangrijkste communicatie 
toepassing. Getracht wordt de website actueel te houden en activiteiten en nieuws aan te 
kondigen. 
 
Social Media 
 
IVN Mierlo is actief op Facebook en X. 
 
Persberichten 
 
Aanzienlijke toename van persberichten, verslagen en aankondigingen in lokale media. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Maart 2024  
 
IVN Mierlo 
Goorsedijk 1 
5731 PC MIERLO  
bestuur@ivnmierlo.nl 
  
Voor informatie over werkgroepen en activiteiten:  
 
Website: https://www.ivn.nl/afdeling/mierlo  
Facebook: https://www.facebook.com/ivnmierlo  
X: https://twitter.com/ivnmierlo  
 

mailto:bestuur@ivnmierlo.nl

